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Natur- och miljörådet kallas till sammanträde 
 
Tid: Onsdagen den 2 oktober 2019, kl. 18 
Plats: Banvakten, Skillingehus 
 
Thomas Axelsson                                    Lina Larsson 
Ordförande                                             Sekreterare 
 
Ärenden 
 
 

1. Invigningen av Stensjökvarnsskogen 
Lina berättar kort om invigningen som hölls i september. Gert 
Jonsson, Vaggeryds kommun och Jens Mattsson från Länsstyrelsen 
talade, därefter gick vi en guidad tur med Dan Damberg och Jens 
Mattsson. Avslutningsvis bjöds det på fika. Ca 25 deltagare på 
invigningen. 

 
2. Klimatkämparna  

Lina berättar kort om de 5 personer som blivit utvalda som 
Klimatkämpar i Vaggeryds kommun. Kick-off för projektet skedde den 
5 september på Spira tillsammans med övriga kämpar i länet. 
Klimatkampen kommer hålla på till september 2020 och under året 
kommer 4 tematräffar att genomförasmed temana Hållbar 
konsumtion, Bostad, Mat och resande. Det verktyg som används är 
appen SVALNA. 
 

3. Grönstrukturplan  
Madeleine Larsson berättar kort om grönstrukturplanen som nu är 
ute på remiss. Sista dag att lämna in remissvar är 1 november. Bland 
aannat visas olika analyser som gjorts och Madeleine visar även den 
digitala varianten som tagits fram.  
 

4. Översiktsplan 
Hanna Grönlund berättar kort om handlingsplanen för projektet 
översiktsplan som tagits fram och presenterats för politiken. 
Föreningarna i natur- och miljörådet kommer att vara 
remissinstanser och arbetet med översiktsplanen kommer att 
diskuteras vid kommande möten som en stående punkt.    
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5. Övriga frågor 

Lisbeth undrar hur många områden med miljgifter/förorenade 
områden det finns i Vaggeryds kommun. Till nästa möte ber vi Anna 
Jönsson från miljö- och byggförvaltningen ta fram uppgifter på detta 
och presentera för rådet. 
 
Lina berättar att kommunen tillsammans med ornitologiska 
föreningen har beviljats LONA-bidrag för att restaurera Skillingaryds 
dämme.   
 
Thomas berättar om att det går att söka LOVA-bidrag och undrar om 
någon har en idé om vad det skulle kunna vara. Thomas berättar om 
projektet Linnarbäcken och undrar om det är något vi kan söka 
pengar för. Ornitologerna och NSF visar intresse av att delta i ett 
sådant  projekt.  
 
Vid vårmötet i maj förslås vi göra en utflykt. Ett förslag på besöksmål 
är Rocksjön med våtmarksparken.    

 
13. Nästa möte 
Tidpunkt för nästa möte bestämdes inte. Vi återkommer med tid och plats.  
 
 
/Lina Larsson 
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Närvaro 
− LRF: 

Olof Jonsson  
− Naturskyddsföreningen: 

Bo Slunge 
− Vaggeryds-Skillingaryds Ornitologiska förening:  

Magnus Ottosson 
− VSOK: 

Lisbeth Carlsson 
 

− Thomas Axelsson, ordförande 
− Anna-Karin Slunge, vice ordförande 
− Peter Sjöberg, ledamot 
− Lina Larsson, miljöstrateg 
− Hanna Grönlund, planarkitekt 
− Madeleine Larsson, hållbarhetsstrateg 
 
Frånvaro 
− IOGT-NTO Bäckalyckan: 

c/o Roland Emanuelsson (roland.emanuelsson@hotmail.se)  
− Vaggeryds jaktvårdskrets 
− Göran Hansson 
 
− Skillingaryds Frisksportklubb: 
−  Jörgen Lindqvist  

 
− Hans Göransson, gata-parkchef 
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